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متن پرسش

سلام علیک و ریحانه استاد خدا قوت: میخواستم ببینم علت پیشنهاد حضرتعالی در دنبال کردن صوت

های فصوص جناب استاد یزدان پناه نسبت به سایر شروح چیست؟ آیا شرح آیت االله جوادی آملی در

این زمینه کافی نیست؟ یا نکات و مسایلی در شرح جناب آقای یزدان پناه مد تظرتان هست که به

این شرح نظر دارید؟ این را از آن جهت پرسیدم تا در رجوع به فصوص به لطف الهی بهره ای که طلب

داریم را در این دوران به وجه متعالی آن طلب کنیم و از وجوهی که می شود متذکر بشویم غفلت

نکنیم. با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: جناب آقای یزدانپناه با توجه به شرح استاتیدِ قبلی، جمعبندی خوبی را

ارائه دادهاند از این جهت اگر کسی بخواهد مطالب فصوص را دنبال کند از طریق ایشان عملاً از بقیه

اساتید نیز بهره برده است. موفق باشید


